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Proces – verbal 
încheiat azi 18.06.2020  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali.   
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare .  
 Supus la vot procesul -verbal al sedintei anterioare se aproba cu 10 voturi pentru si o 
abtinere (d-ul Chirita Nastase) .  

 In continuare se trece la pct. 1 de pe ordinea de zi : 
           1 . Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea noului presedinte de sedinta 
 D-ul Stavre Cristea o propune ca presedinte de sedinta pe d-na Mandache Maria, 
propunere care se aproba cu unanimitate de voturi, fiind adoptata hotararea nr. 14 . 

D-na presedinte de sedinta Mandache Maria citeste ordinea de zi : 
           1 . Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea noului presedinte de sedinta 
    2 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si 
cheltuieli 

3 . Proiect de hotărâre cu privire la realizarea obiectivului de investiții  AMENAJARE 
GRUP  SANITAR, SCOALA  ICOANA  
                4 .  Prezentarea raportului anual de activitate de catre consilierii locali 

   5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
Supusa la vot, ordinea de zi se aproba in unanimitate .  
D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 2  aflat pe ordinea de zi : 

    2 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si 
cheltuieli 

D-na primar – avem suplimentari la inchirieri, concesiuni, bani pe care ii bagam la scoala 
pentru toaleta. Aveti si devizul pentru a vedea pe capitole sumele  

- Suma vine de la Petrom pentru introducerea unei conducte 
- D-ul director a transmis ca nu avem toaleta, este posibil sa primim acesti bani prin 

M.E.N., s-au alocat bani pentru UAT-uri special pentru toaleta, aproximativ 300 scoli 
din tara sunt potentiali beneficiari 

- Acest proiect va deservi scoala mare, intre toaleta si scoala va fi un hol, un tunel, avizele 
sunt luate, mai avem de luat de la ISU 

Supus la vot, punctul 2 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi , astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 15 . 

   D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 3  aflat pe ordinea de zi : 
3 . Proiect de hotărâre cu privire la realizarea obiectivului de investiții  AMENAJARE 

GRUP  SANITAR, SCOALA  ICOANA  
D-na primar – proiectul este realizat dupa toate normele in vigoare 

Supus la vot, punctul 3 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 16  . 

D-na Mandache Maria citeste punctul nr. 4 de pe ordinea de zi : 
             4 .  Prezentarea raportului anual de activitate de catre consilierii locali 

 D-nii consilieri depun rapoarte de activitate (7 rapoarte) la d-ul secretar general . 
   D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 5  aflat pe ordinea de zi : 

  5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-na primar – si cu proiectul pe AFIR la Scoala Icoana suntem in linie dreapta, mai 

avem avizul ISU de luat, au tot venit de la AFIR in verificare, nu sunt probleme 
- Am aprobat in sedinta inchirierea izlazului in conditii legale, dupa care n-am mai primit 

nicio cerere, toata agitatia, toate demersurile au fost in zadar 
- Problema este cu suprafata de izlaz, vom incerca prin proces in instanta sa anulam acel 

ordin al prefectului, ar fi imposibil sa anulam atatea titluri 
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- In spatele ordinului prefectului nu exista documente, nimeni n-a facut niciun demers 
- Nu avem voie sa diminuam suprafata izlazului din 2007 decat prin ordinul ministrului 
D-ul Perieteanu Gheorghe – in legea finantelor publice locale spune ca trebuie aprobat 

contul de executie bugetara anual, de ce nu s-a tinut in mai sedinta ? 
- Lampile vechi, ce s-a facut cu ele ? 
D-na primar – o sa studiem problema privind executia bugetara anuala 
- S-au sortat lampile, becurile s-au scos, vor fi utilizate la nevoie 
D-ul Perieteanu Gheorghe – DC 189 s-a finalizat ? 
D-na primar – contractul este pe 2 ani, mai sunt santuri de facut, subtraversari 
D-ul Perieteanu Gheorghe – la Teodorescu Madalin am vazut un tub PVC care era la 

primarie 
D-na primar – investitia primariei pentru podetul pe care trebuia sa-l facem noi a fost acel 

tub, el a facut podetul 
- Dvs. ati facut podetele din banii primariei, nu ai cetatenilor 
D-ul Stavre Cristea – doresc decolmatarea paraului Plapcea, au crescut salcii in apa, sa 

facem demersuri la Apele Romane 
D-na primar – am facut catre ei solicitare, au zis ca urmeaza sa intervina cand vor avea 

posibilitatea, le vom mai face o adresa 
D-ul Stavre Cristea – cand vor fi bani, jumatate din santul de la Neamtu Doina, spre 

Marinescu, ar trebui astupat pana in dreptul bisericii cam un metru, in stanga cum coboram 
coasta 

D-na primar – e incomod si cand urci si cand cobori, tinem cont de aceasta propunere 
- L-am prins pe cuscrul lui Ilie Zavaidoc ca fiind cel care a distrus statiile de 

microbuz de la Raicu si de la panourile fotovoltaice 
           Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
 
 
                 Preşedinte ,              Întocmit , 

   Mandache Maria                             Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


